
Rēzeknes novada Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

SĒDES  PROTOKOLS 

Maltas pagastā 

 

2025.gada 06. februāris                                                                                         Nr.2 /2025 

 

Sēde atklāta plkst.16.30 

Skolas ielā 24, Malta, Maltas pagasts, Rēzeknes novads. 

 

Sēdi vada: 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  Igors Sorokins. 

  

Sēdi protokolē: 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās  padomes sekretāre Margarita Anča. 

 

Piedalās:  

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes  locekļi: Valentīna Miklaševiča, Arvīds 

Anževs, Arita Barovska, Margarita Anča, Igors Sorokins. 

 

Pieaicinātās personas: nav 

 

 

Sēdes darba kārtībā: 

1. Izskatīt iedzīvotāju padomes tuvākajā laikā veicamo darbu sarakstu. 

2. Nākamās sēdes datuma un laika noteikšana. 

 

 

1.Par Maltas pagasta iedzīvotāju padomes turpmāk veicamo darbu sarakstu 

 

Katrs iedzīvotāju padomes loceklis izteica savus priekšlikumus par darbiem un 

pasākumiem, kas viņaprāt būtu jāizskata turpmākajās padomes sēdēs. 

 

1.1. Viens no aktuālākajiem jautājumiem bija par Maltā izvietoto pasta kastu grupu 

turpmāko izmantošanu vai likvidēšanu. Debatēs tika nolemts, ka šis jautājums 

konkrēti tiks apspriests nākamās sēdes laikā, piedaloties Maltas pagasta pārvaldes 

pārstāvim.  

1.2. Otrs jautājums bija par Lielās talkas organizēšanu un talkošanas vietu. Iedzīvotāju 

padome gribētu sākt Rozentovas muižas parka sakopšanas darbus, lai šo parku vēlāk 

varētu izmantot kā dažādu kultūras pasākumu norises vietu. Arī Lielās talkas 

vadmotīvs šogad ir ,,Esam daba"! Iedzīvotāju padome nolēma, ka šis jautājums tiks 

apspriests ar amatpersonu, kura ir atbildīga par Lielās talkas organizēšanu Maltas 

pagastā. 

1.3. Nākošais temats bija par Maltas ciemata apzaļumošanas darbiem pavasarī un vasarā. 

Arī šis jautājums tiks iekļauts darba kārtībā kādā no turpmākajām iedzīvotāju 

padomes sēdēm. Tiks pieaicināta arī Maltas pagasta padomes atbildīgā persona. 

1.4. Kā aktuāls tika apspriests arī jautājums par velosipēdista apliecības iegūšanu bērniem 

no 10 gadu vecuma.  Kā zināms, to var iegūt tikai nokārtojot ceļu satiksmes 

noteikumu un satiksmes drošības eksāmenu. Iedzīvotāju padomes locekle Arita 

Barovska piedāvāja uzzināt visu informāciju, kas skar šo jautājumu. Iedzīvotāju 



padome vēlas palīdzēt Maltas un Maltas pagasta vecākiem un bērniem  atrisināt šo 

jautājumu gan ātrāk, gan lētāk. 

1.5. Tika izvirzīts arī jautājums par informācijas plūsmas par Maltas pagastā aktuāliem 

jautājumiem  un dažādām norisēm apvienošanu vienotā mājas lapā vai kontā tā, lai 

tas būtu ērti pieejams visiem lietotājiem. Arī šis jautājums tiks iekļauts tuvākajā 

iedzīvotāju padomes sēdes dienas kārtībā, pieaicinot attiecīgās nozares speciālistu. 

1.6. Iedzīvotāju padomes uzmanības lokā  ir arī jautājums par 2025.gadā paredzētā 

Leimanišķu tilta pār Maltas upi remonta darbu lietderību un par Celtnieku ielas Maltā 

labiekārtošanas darbu pārcelšanu  no 2027. uz 2025.gadu. 

1.7.  
Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska, Arvīds Anževs, 

Margarita Anča) nolemj: 

  1.) Sociālo tīklu pārvaldība un IT daļa. Uzaicināt Juri Dombrovski, lai izrunātu iespējas 

apvienot Maltas sociālo tīklu kontus. 

2.)Aicināt uz sēdi  E. Blinovu  lai;  

• Izrunātu iespējas kopīgi ar pagastu līdz 01.05.2025 likvidēt  vecās pasta kastes, kuras 

iedzīvotāji neizmanto un kuras bojā kopīgo Maltas tēlu. 

•  Maltas apzaļumošana-kāds ir plāns uz šo gadu; kādos datumos tiek plānota; kas par to 

būs atbildīgs. 

•  Izrunāt jautājumu par Lielās talkas norises  vietu. 

•  Izrunāt jautājumu par paredzēto Malta- Špēļi tilta renovācijas lietderīgumu un iespēju 

ieguldīt naudu ielu asfaltētā seguma izbūvei Celtnieku un Ceriņu ielās, Maltā. 

 

 

8. Par nākamās sēdes datuma un laika noteikšanu. 

 

Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs  I. Sorokins izvirza 

priekšlikumu  iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt  13. februārī plkst.15:00 

Konsultatīvās padomes locekļi piekrīt piedāvātajam datumam. 

Padome (Igors Sorokins, Valentīna Miklaševiča, Arita Barovska,  Arvīds Anževs, 

Nadežda Dudareva, Margarita Anča) nolemj: 

 

Rēzeknes novada Maltas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes kārtējo sēdi sasaukt   

13.02.2025. plkst.15:00 un uz to uzaicināt E.Blinovu. 

 

 

Sanāksme beidzas plkst. 18.00 

 

Sēdes vadītāja ____________________________ I.Sorokins 

 

Protokoliste ______________________________M.Anča 


